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ROMÂNIA  

SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL RÂȘCA 

 Nr. 140 din 20.12.2021 

 

PROCES VERBAL 

 Încheiat astăzi 20.12.2021, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Râşca, convocat 

prin Dispoziţia nr. 374 din 15.12.2021. 

 Pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei, domnul consilier Butnariu Nicolae anunţă 

că preşedintele de şedinţă este domnul Rogojină Ioan care a fost ales preşedinte de şedinţă din 

data de 26.11.2021. 

 Domnul Rogijină Ioan, în calitatea sa de preşedinte de şedinţă, preia conducerea 

lucrărilor şedinţei, dând posibilitatea secretarului comunei să efectueze apelul nominal al 

consilierilor, care informează că din cei 15 consilieri invitaţi, sunt prezenţi sunt 11, dl. Rusu 

Neculai, dl. Acasandrei Paulică, dl. Arsinte Marinică, dna. Dănilă Nicoleta, fiind absenți, după 

care prezintă ordinea de zi: 

 

1.Proiect de hotărâre nr. 86 din 07.12.2021 privind aprobarea rectificării de buget 

pe anul 2021; 

Se votează ordinea de zi, constatându-se unanimitate şi se trece la discutarea punctului de 

pe ordinea de zi. 

1.Proiect de hotărâre nr. 86 din 07.12.2021 privind aprobarea rectificării de buget 

pe anul 2021;  

Se citește expunerea de motive și proiectul de hotărâre de către domnul primar,  raportul 

aparatului de specialitate, iar comisia aprobă dezbaterea în plen. Domnul contabil explică 

referatul de specialitate, sumele primite și repartizarea acestora, respectiv prin adresa nr. 

SVG_STZ/2084/03.12.2021 de la Agenția Județeană a Finanțelor Publice Suceava înregistrată cu 

nr. 6947 din 07.12.2021, a fost retrasă Comunei Râșca suma de 75.000 lei TVA cheltuieli 

descentralizate, astfel: 114.000 lei asistență socială pentru persoane cu dizabilități, 44.000 lei 

ajutoare sociale, 4000 lei CES elevi, 2000 lei tichete grădiniță, 77.000 lei burse elevi. Se pune în 

discuție și propunerea transmisă Instituției Prefectului – Județul Suceava de acordare a sumei de 

220.000 lei pentru cheltuieli curente concretizată din Hotărâre de Guvern dar care nu este încă 

publicată. 

Alte discuții nu mai sunt, drept pentru care se supune proiectul spre aprobare, 

constatându-se unanimitate, cu 11 voturi pentru. 

 

Alte probleme nu mai sunt în cadrul ședinței extraordinare, preşedintele de şedinţă 

propune încheierea lucrărilor. Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

 

 

Preşedinte de ședință                                                    Secretar comuna  

           Rogojină Ioan                                                         Rusu Ana Maria                                                                                             


